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Vänsterpartiet förhandlade med regeringen under den förra 
mandatperioden fram en stor satsning på investeringsstöd med syfte
att bygga hyresrätter till en rimlig hyra.
Den satsningen försvann som bekant när moderaternas och 
kristdemokraternas budgetreservation vann omröstningen i 
riksdagen.
Detta föranledde att Tierpsbyggens VD uttalade sig i UNT och där lät 
meddela att det nu finns risk att de planerade nybyggnationerna av 
hyresbostäder, till rimlig hyra, i främst Månkarbo och Örbyhus inte blir
av som planerat.
Vänsterpartiet Tierp anser att det är av yttersta vikt att det byggs 
just en större andel hyresrätter och att hyresnivåerna ska vara 
sådana att det inte ska vara tjockleken på en människas plånbok som 
avgör om hen har råd med en bostad. 
Rätten till en bostad har alltmer blivit en klassfråga, utjämnaren 
stavas hyresrätt.
Därför har Vänsterpartiet länge haft med i vårt kommunpolitiska 
program att verka för en större andel hyresrätter vi nybyggnation. 

Därför vill undertecknad ställa följande frågor till ordförande i 
utskottet Samhällsbyggnad:

1. Hur kommer styret att agera för att de planerade 
nybyggnationerna av hyresrätter till rimlig hyra i Månkarbo 
och Örbyhus blir genomförda?

2. Hur är planerna för nybyggnationer av hyresrätter till rimlig 
hyra i övriga orter i kommunen?

3. Delar ni vår uppfattning om hyresrättens plats i samhället 
som utjämnare av sociala och ekonomiska klyftor?
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